
 

 

 

 

Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 

Zápisnica  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 7. septembra 2023  

Program : 

 

1. Otvorenie, kontrola plnenia úloh a uznesení výboru MsO za uplynulé obdobie 

2. Čerpanie rozpočtu za mesiace jún, júl, august 2023 

3. Spáva o priebežnom čerpaní rozpočtu za prvý polrok 2023 

4. Rôzne 

5. Uznesenie a záver rokovania 

 
K bodu č. 1:  

Rokovanie otvoril predseda MsO SRZ Prievidza Mgr. Marek Murár a privítal prítomných na rokovaní. 

Uviedol, že na dnešné zasadnutie výboru navrhuje doplniť bod „Stav členskej základne jednotlivých 

obv. organizácii-informáciu podávajú predsedovia“, ktorý bol na poslednom zasadnutí presunutý na 

dnes. 

Hlasovanie :   Za : 10   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 
K bodu č. 2:  

Podpredseda predniesol správu o čerpaní finančných prostriedkov z rozpočtu MsO za mesiace jún, 

júl a august 2023.  

 

Predseda MsO dal hlasovať o schválení nákupu a úhrade jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu 

v mesiacoch jún, júl a august 2023. 

 
Hlasovanie :   Za : 10   Proti : 0  Zdržalo sa : 0  

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3: 

Predseda MsO predniesol správu o čerpaní rozpočtu za I. polrok.  
 
K bodu č. 4:  

Správu o počte členov jednotlivých ObO predniesol predseda. Túto správu pripravila KK na základe 

podkladov od tajomníčky. V rámci správy predseda upozornil, že znovu bolo vybraných viac 



 

 

 

 

finančných prostriedkov za neodpracované brigády v porovnaní s minulým rokom. Klesol počet 

vydaných zväzových povolení.  

P. Uhlár predniesol za KK niekoľko pripomienok a návrhov na zlepšenie v rámci evidencie členskej 

základne.  

 

K bodu č. 5:  

Predseda MsO informoval výbor o liste od SPF ohľadom žiadosti na prenájom pozemkov pri VN 
Nitrianske Rudno. V rámci tohto listu SPF žiada úhradu - uznanie dlhu (103eur + 76,46eur), nakoľko 
sa SPF domnieva, že SRZ tieto pozemky užívalo (od roku 2022). Výbor jednoznačne konštatoval, že 
tieto pozemky SRZ nevyužívalo a SPF dospelo k tejto domnienke len na základe zaslanej žiadosti 
o nájom. Predseda MsO požiadal p. Mišovica o vyhotovenie fotodokumentácie, z ktorej bude 
zrejmé, že SRZ pozemky neužíva. Predseda MsO predniesol návrh na hlasovanie: 
 
Výbor MsO SRZ Prievidza neschvaľuje uznanie dlhu voči SPF za pozemky v k.ú. Nitrianske Rudno, 
nakoľko sa nikdy nevyužívali. 
 
Hlasovanie :   Za : 10   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Návrh bol schválený 
 
Predseda MsO informoval výbor o pretekoch Kaniansky pstruh, ktoré sa budú konať budúci 
týždeň. V rámci toho informoval o schválenej výnimke na zarybnenie PD v celkovom objeme 
1500kg. Slovryb a.s. poskytne v rámci darovacej zmluvy 200kg PD 2r. Predseda navrhol schváliť 
dokúpenie 100 kg PD (1200kg PD výbor schválil minulý rok) čím sa naplní aj schválená výnimka 
a rybári si budú môcť viac zachytať. 
 
Návrh na hlasovanie: uzatvorenie Darovacej zmluvy so spoločnosťou Slovryb a.s. 
 
Hlasovanie :   Za : 10  Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Návrh bol schválený 
 
Návrh na hlasovanie: zakúpenie 100kg PD 2r. pre potreby zarybnenia VN Kanianka 
 
Hlasovanie :   Za : 9  Proti : 1 Zdržalo sa : 0  
Návrh bol schválený 
 
Návrh na hlasovanie: Výbor MsO SRZ Prievidza schvaľuje zarybnenie VN Kanianka násadou PD 2.r 
v objeme 1500kg 
 
Hlasovanie :   Za : 9  Proti : 0 Zdržalo sa : 1  
Návrh bol schválený 
 
Návrh na hlasovanie: uzatvorenie VN Kanianka (všeobecný zákaz lovu) od 12.9.2023 od 7:00hod. 
do 17.9.2023 do 5:00 hod. 
 
Hlasovanie :   Za : 10  Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Návrh bol schválený 



 

 

 

 

Predseda MsO informoval, že jeden kotol je poškodený a odlupuje sa z neho smalt. 
Návrh na hlasovanie: zakúpenie 1ks kotol na guláš 
 
Hlasovanie :   Za : 10  Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Návrh bol schválený 
 
Návrh na hlasovanie: zakúpenie 1ks nádoby na varenie vody 
 
Hlasovanie :   Za : 10  Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Návrh bol schválený 
 
Predseda MsO informoval, že spoločnosť Eco produkt chce sponzorsky venovať členom výboru 
polokošele s logom MsO SRZ Prievidza. 
 
Predseda MsO informoval o cenách za kapra na jesenné zarybnenie a počtoch kg, ktoré je 
potrebné nakúpiť. Pokiaľ by sa nakúpili kapre z Hodonína mohlo by dôjsť k úspore v porovnaní 
s plánovanými výdajmi. Hospodár sa snaží taktiež zohnať  zubáče ako aj v minulom roku + šťuka a 
lieň. Aktuálne prebiehajú aj rokovania o PP a PD na nasledujúcu sezónu. Predseda požiadal 
o vyjadrenie aj KK. Po zvážení pre a proti z diskusie vyplynul návrh na hlasovanie. 
 
Návrh na hlasovanie: zakúpenie jesennej násady rýb – kapor, lieň, šťuka od dodávateľa Rybárstvo 
Hodonín podľa schváleného plánu zarybnenia a schválenej výnimky 
 
Hlasovanie :   Za : 9  Proti : 0 Zdržalo sa : 1 
Návrh bol schválený 
 

Podpredseda MsO požiadal o opravu brány na Rybárskom dome, kde parkuje vozidlo Dácia. Výbor 
poveril vyriešením tejto záležitosti p. Bakusa 
 
Predseda požiadal prítomných, aby sa výbor zaoberal Brigádnickym poriadkom. Členovia výboru 

predniesli svoje návrhy na zmeny a pripomienky. Brigádnicky poriadok bude ešte riešený na 

zasadnutí v októbri. 

 

P. Uhlár pripomenul, že je potrebné doriešiť vypracovanie kroniky. 

Návrh na hlasovanie: zakúpenie vecného daru v hodnote 60 eur za vedenie kroniky pre p. Uhlára 
 
Hlasovanie :   Za : 10  Proti : 0 Zdržalo sa : 0 
Návrh bol schválený 
 
P. Mišovic informoval o možnom kandidátovi za člena RS a požiadal predsedu MsO, aby dal 
hlasovať o jeho schválení.  
 
Návrh na hlasovanie: vyškolenie p. Klinca za člena RS 
 
Hlasovanie :   Za : 0  Proti : 8 Zdržalo sa : 2 
Návrh nebol schválený 



 

 

 

 

 

Predseda informoval o žiadostiach na vrátenie 2 platieb za 2 zosnulých členov. Vzhľadom na to, že 

tieto žiadosti prišli neskoro a vyúčtovanie cenín je uzatvorené je potrebné túto záležitosť 

odkonzultovať s Radou Žilina. 

 

Predseda MsO požiadal, aby jednotlivé ObO podrobnejšie zostavili svoje plány práce, aby ich 

výpovedná hodnota bola vyššia. Týmito plánmi práce sa bude výbor zaoberať v decembri 2023.  

 

Predseda MsO predniesol uznesenie z dnešného zasadnutia výboru. Po jeho prednesení dal 

hlasovať o jeho schválení. 

 
Hlasovanie :   Za : 10   Proti : 0 Zdržalo sa : 0  
Uznesenie bolo prijaté 
 
Následne predseda poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 
 
 
 
 
 
Mgr. Lucia Ivenzová                                                             Mgr. Marek Murár 

      tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

 

 
 

Slovenský rybársky zväz – Mestská organizácia, Bottova 5, 971 01  Prievidza 
 
 
 

 
 

 

UZNESENIE  

z rokovania výboru MsO SRZ v Prievidzi, dňa 7. septembra 2023 

 

Výbor MsO SRZ Prievidza: 

 

I. berie na vedomie: 

a) Správu o čerpaní finančných prostriedkov za mesiace jún, júl a august 2023 – Príloha č.1 

zápisnice 
 

 

II. schvaľuje: 

a) Program dnešného zasadnutia výboru s doplneným bodom „Stav členskej základne 

jednotlivých obv. organizácii“ 

b) Nákup a úhradu jednotlivých položiek čerpaných z rozpočtu za mesiace jún, júl a august 2023 

c) Výbor MsO SRZ Prievidza neschvaľuje uznanie dlhu voči SPF za pozemky v k.ú. Nitrianske 
Rudno, nakoľko sa nikdy nevyužívali. 

d) Uzatvorenie Darovacej zmluvy so spoločnosťou Slovryb a.s. 

e) Zakúpenie 100kg PD 2r. pre potreby zarybnenia VN Kanianka 
f) Zarybnenie VN Kanianka násadou PD 2.r v objeme 1500kg 
g) Uzatvorenie VN Kanianka (všeobecný zákaz lovu) od 12.9.2023 od 7:00hod. do 17.9.2023 

do 5:00 hod. 
h) Zakúpenie 1ks kotol na guláš 
i) Zakúpenie 1ks nádoby na varenie vody 
j) Zakúpenie jesennej násady rýb – kapor, lieň, šťuka od dodávateľa Rybárstvo Hodonín podľa 

schváleného plánu zarybnenia a schválenej výnimky 
k) Zakúpenie vecného daru v hodnote 60 eur za vedenie kroniky pre p. Uhlára 

 

 

III. neschvaľuje: 
a) Vyškolenie p. Klinca za člena RS 

 
 
 



 

 

 

 

IV. v rámci elektronického hlasovania výbor od posledného zasadnutia schválil:  
a) Uskutočnenie pretekov Majstrovstvá SR juniorov v plávanej od 11.8.-13.8.2023 na VN 

Nováky a uzavretie ľavého brehu nádrže každý deň preteku v čase od 6:00 do 15:00 hod. 
 
 
 

 

                  Mgr. Lucia Ivenzová                                                               Mgr. Marek Murár 
           tajomník MsO SRZ Prievidza                                              predseda MsO SRZ Prievidza 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


